
 

Ledarmöte innebandy Brunflo FK  Brunflo 2023-10-08 

 

Sekreterare: Thomas Johansson 

Plats: Brunflo FK Kansli 

Tid: 18:00 – 20:00 

Närvarande: 

Henry Rengsvik, Dan Mårdberg, Madeleine Godén, Markus Rud, Sofia Armgren, Thomas Johansson 

 

Agenda: 

 

1. Ansvarig för innebandysektionen klubbad av styrelsen. 

Thomas Johansson och Marie Salmonsson från styrelsen försöker ta ett helikopterperspektiv 

över innebandysektionen. 

 

2. Uppföljning av punkter från föregående möte (se mötesprotokoll från 27/8). 

Punkt nr 6: Markus frågar om någon i herrlaget är intresserad av att hålla i uppstart av upp 

P17. Om intresse finns håller Henry en dragning för föräldrarna av vad som krävs för att driva 

ett innebandylag inom Brunflo FK (förhoppningsvis med dokumentstöd). 

 

3. Redovisning av mötet för serieindelningen i Pantamera-serien, vilka var där? Vad bestämdes? 

Alla lag i Brunflo FK var representerade. Serieindelningen gick bra. Slutsatsen är att det var ett 

bra möte. 

 

4. Status nycklar och tagg till Kastal? 

Nyckelbox är beställd. I den bör nyckel till musikanläggning och materielrum finnas. Henry hör 

vidare med Patrik på fastighet när boxen kommer sättas upp. 

 

5. Status ledar- och domarutbildningar? 

Thomas kollar med Urban Henrixon på innebandyförbundet hur det blir med utbildning i höst. 

 

6. Fakturering av medlems- och träningsavgifter 15:e okt. Uppdatera medlemslistor. 

Ledarna för respektive lag kontrollerar att detta är gjort. 

 

7. Licensierade spelare dam- och herrlaget. Är det löst? Måste licensieras senast nu idag 

söndag, för att hinna betala licenserna innan deras övergångar från JIB "brinner inne" på 

måndag. 

Detta är ordnat för både för dam- och herrlaget enligt Stefan och Markus. 

  



 

 

8. Uppvisande av utdrag från belastningsregistret. 9 ledare för innebandyn har inte gjort detta 

ännu. 

Thomas kollar med Linus vilka det gäller och kontaktar dem. Berörda ledare tar sedan med sig 

utdraget till nästa ledarmöte. 

 

9. Inventering av fikavagnen på Kastal. 

Thomas och Henry gör inventeringen och köper sedan in vad som krävs för att den ska bli 

komplett och fungerande att använda vid hemmasammandragen. Markus sponsrar med kaffe 

via jobbet. Han fyller på med kaffepaket i ett av skåpen i materielrummet. 

 

10. Är allt närvarorapporterat i Laget.se? 

Ja, enligt de närvarande ledarna. 

 

11. Finns det obesvarade frågor i Supertext-appen? 

Nej. 

 

12. Övriga frågor/funderingar? 

- Blir det Bingolottförsäljning i år? Thomas kollar med Göran. 

- Kurs i knäkontroll, finns det? Thomas kollar med Urban Henrixon. 

- Hur blir det med herrlagets bussresor? 21/10, Sundsvall (vet ej tid). 18/11 Örnsköldsvik, 

kl. 18:00. 13/1 Bollsta Bruk, kl. 11:00. Laget önskar vara där 1,5 timmar innan matchstart. 

Thomas kollar upp detta med Göran. 

- Information måste ut till nya ledare och lag hur man bedriver innebandy inom Brunflo FK. 

Detta är något som tyvärr varit obefintligt sedan tidigare i klubben. 

Thomas sätter upp ett dokument med punkter som vi tillsammans i ledargruppen måste 

lösa. Dokumentet skickas ut så fort det är färdigställt (samt laddas upp på Laget.se). 

Status på arbetet med punkterna i dokumentet redovisas under nästa ledarmöte.   

 

13. Nästa möte? 

Vi har mycket jobb att göra och behovet av förhållandevis täta möten är stor (i alla fall i 

början på denna resa). Nästa möte blir söndagen den 19/11 kl. 18:00 – 20:00. 

 


